



鍋島 純米大吟醸 吉川産 山田錦 Nabeshima Junmai Daignjo Yokawasan Yamadanishiki

來自兵庫縣吉川市的山田錦被廣泛認為能達到如葡萄酒標準般的特級園。柔軟、優雅且極其平衡。 Yamadanishiki from Yokawasan in Hyogo is widely regarded to be of Grand Cru standards Supple, graceful and supremely well balanced.



鍋島 大吟釀 Nabeshima Daiginjo

鍋島大吟釀自 2005 年起連續七年榮獲日本全國新清酒鑑賞大賽金獎·並於 2011 年榮獲 IWC 評選的全球清酒冠軍。

Nabeshima Daiginjo has won the gold medal at Japan's National New Sake Appreciation Competition for seven consecutive years since 2005, and in 2011 it won the global sake championship selected by IWC.



鍋島 特別純米酒 Nabeshima Tokubetsu Junmai

鍋島特別純米是 2011 年國際葡萄酒挑戰賽的 獲獎清酒。

Nabeshima Tokubetsu Junmai is an International Wine Challenge award-winning sake in 2011.



鍋島 純米吟醸 きたしずく Nabeshima Junmai Ginjo Kitashizuku

來自日本最北端北海道的後起之秀 - 北雫 きたしず 〈・作為新稻品種廣受好評。

A rising star from the Northern most prefecture of Japan, Hokkaido - Kitashizuku きたしずく as a new rice strain gaining popular acclaim.







於日本大正末年·1924年創業的富久千代酒造·在1999年推出知名的銘柄:鍋島。我們的目標是釀造出受到所有人喜愛的清酒。鍋島代表著不屈不撓的熱情。

Fukuchiyo Shuzo was founded in 1924 and is located south of Saga City in the town of Kashima which faces the Ariake Sea. Introduced their famous brand name, Nabeshima, in 1999. The goal is to making sake that is loved by everyone. Nabeshima represents the unflagging enthusiasm.



鍋島在全球最大、最負盛名的比賽——2011 年國際葡萄酒挑戰賽 (IWC) 上被評為"冠軍清酒",這是日本清酒組的最佳獎項。它也受到許多其他競賽活動的高度讚賞。

Nabeshima was named "Champion Sake", the best prize of the Japanese sake division, at the International Wine Challenge (IWC) 2011, the world's largest and prestigious competition. It is highly appreciated by many other competition events.



鍋島精選清酒搭配 – 每位 \$450 Nabeshima Sake Pairing - \$450 per person